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در پرتو وحی

هلاکت اقوام پیشین به خاطر گناه
»آیا ندیدند چه قدر از اقوام پیشین را هلاک کردیم؟! اقوامی 
که )از شما نیرومندتر بودند و( قدرت هایی به آنها داده بودیم 
که به شما ندادیم، باران های پی درپی برای آنها فرستادیم، و 
از زیر )آبادی های( آنها، نهرها را جاری ساختیم، )اما هنگامی 
که سرکشــی و طغیان کردند،( آنها را به خاطر گناهانشــان 
نابود کردیم، و جمعیت دیگری را بعد از آنان پدید آوردیم.«
انعام- 6

فرهنگ فرانسوی از HIV آلوده تر است
شاید فابیوس فقط باید به خاطر خون های آلوده و وارد کردن ایدز به ایران 
منفور ایرانی  ها باشد. اما شاید به خاطر منحرف کردن ادبیات و هنر ایران از مسیر 

درست آن باید بیشتر منفور شود.
سایت مشرق در مطلبی با عنوان »فرهنگ فرانسوی از HIV آلوده تر است« 
به بهانه سفر فابیوس وزیر امور خارجه فرانسه به ایران نوشت: خیلی وقت است 
که خیلی ها برایشان ســوال ایجاد شده است که فرانسه چطور و تا چه اندازه در 
فرهنگ و خصوصا ادبیات ما رســوخ کرده  است. رسوخی که شاید در دهه های 
اخیر بیش از هر زمان دیگری بوده  است... خیلی وقت است که خیلی ها نگرانند 
چطور یک نویســنده و مترجم فرانسه بلد وقتی می رود سفارت و بیرون می آید 
پشــت بندش طرح یک جشنواره شــکل می  گیرد. یک برنامه ادبی و هنری که 
ظاهرا در جهت اعتلای فرهنگ و هنر ماســت اما وقتــی ته ماجرا را دربیاورید 
می بینید یا برای منحرف کردن ادبیات بومی ماست یا حتی ادبیات رسمی مان. 
شک دارند به حضور یک نویسنده و مترجم کنار دست فابیوس به عنوان مترجم 
یا هر عنوان دیگری....خیلی وقت اســت که خیلی ها حتی اعتقاد دارند فرانســه 
برای سینمای ما هم برنامه دارد. حتی گاهی بعضی ها با تعجب می  پرسند:  واقعا 
رئیس ســازمان سینمایی سال ها در فرانسه بوده است؟ نکند نسخه سینمایی او 
را فرانسوی ها برای ما می پیچند؟ نکند سازمان سینمایی دانسته و نادانسته دارد 
طرح  های ســینمای فرانسه را در سینمای ما پیاده می کند؟ ... خیلی وقت است 
که خیلی ها می پرســند چرا فرانسه باید تمام هزینه ساخت یک فیلم سینمایی 
و شــاید چند برابرش را به یک کارگردان ایرانی بدهد و بعد همان فیلم از سوی 

ایران به عنوان نماینده در اسکار معرفی شود؟
در پایان این مطلب آمده اســت: شاید فابیوس فقط باید به خاطر خون های 
آلوده و وارد کردن ایدز به ایران منفور ایرانی ها باشد. شاید هم نه. شاید به خاطر 
منحرف کردن ادبیات و هنر ایران از مســیر درســت آن باید بیشتر منفور شود. 
خیلی ها یادشــان رفته فرهنگ و هنر فاسدی که روح جامعه را بیمار می کند از 
ایدزی که جســم افراد را به نابودی می کشاند خطرناک تر است. فرهنگ و هنر 
ناسالمی که می تواند از فرانسه یا هرجای دیگری در لباس یک نجات دهنده بیاید 
و روح هنر و ادبیات ما را تهی کند. شــاید هم اصلا دســته دوم راست بگویند و 

همه اینها توهم توطئه باشد. ممکن است؟
استقبال مردم استرالیا از یک فیلم دفاع مقدسی

مردم شــهر سیدنی استرالیا فیلم »شیار ۱۴۳« را به عنوان فیلم منتخب از 
نگاه خود در جشنواره ریل سیدنی برگزیدند.

جایزه بهترین فیلم از نگاه تماشاگران جشنواره ریل سیدنی 20۱5 به فیلم 
»شیار ۱۴۳« از ایران اهدا شد.

این فیلم دفاع مقدسی به کارگردانی نرگس آبیار که پیش از این در جشنواره 
فیلم فجر هم جایزه بهترین فیلم از نگاه تماشاگران را کسب کرده بود، این بار هم 

همین جایزه را در استرالیا به دست آورد.
بازداشت کارگردان آمریکایی 

به جرم هرزه نگاری
یک کارگردان آمریکایی به اتهام هرزه نگاری بازداشت شد.

رسانه ها درحالی از بازداشت جیسون الکساندر کارگردان آمریکایی به اتهام 
تولید و انتشار تصاویر غیراخلاقی خبر داده اند که این فیلمساز به خاطر ساخت 
ســریالی درباره پرونده اتهامات غیراخلاقی شهرت یافته است. گویا موضوع این 
سریال بر جیسون الکساندر به قدری تأثیر گذاشته که خود وی را نیز به بزهکاری 

از نوع داستان های سریال خودش ترغیب کرده است!
براساس این گزارش، پلیس در بازرسی منزل و وسائل شخصی وی، تصاویری 

غیراخلاقی از کودکان و نوجوانان را کشف کرده است. 
دادگاه رسیدگی به این اتهام الکساندر، ۱9 نوامبر برگزار خواهد شد.

یک مستندساز:
غربی ها با فیلمسازان سختگیرانه  برخورد می کنند

کارگردانی که ســابقه سال ها فعالیت، تحصیل و فیلمسازی در اروپا را دارد 
معتقد اســت که در غرب، نه تنها سانســور وجود دارد که نســبت به ایران، با 

سینماگران سختگیرانه تر برخورد می شود.
به گزارش خبرگزاری ها، در کارگاه برگزار شــده در سومین جشنواره فیلم 
و عکس فناوری و صنعتی،  مصطفی رزاق کریمی، مستندســاز اظهار داشت: در 
طول تاریخ، تعداد زیادی از هنرمندان کارهای سفارشــی انجام داده اند. به طور 

مثال، در قرن ۱۶ میلادی میکل آنژ پول می گرفت و برای کلیسا کار می کرد. 
وی با اشاره به الزامات ساخت فیلم صنعتی خاطرنشان کرد: در ایران فرهنگ 
طولانی در این زمینه نداریم. خیلی شنیده ام که فیلمسازها می گویند کارفرما ما 

را نمی فهمد و فقط می خواهد کاری را انجام دهند تا پول خودشان را بگیرند.
این مستندســاز همچنین تاکید کرد: سانســور در تمام دنیا زیاد اســت و 
مطمئن باشــید به قدری هســت که فکر نکنید آن جا)در غرب( همه کاری در 

حوزه فیملسازی می توان انجام داد.
رزاق کریمــی تاکید کرد: جالب اینکه در ایران کارگردان ها خیلی لای پنبه 
هستند بلکه در خارج از ایران خیلی خشن تر از این حرف ها با فیلمسازها برخورد 

می کنند.
 از حضور تهیه کننده فیلم ضدایرانی 

تا احتمال تطهیر رژیم پهلوی در شبکه مستند!

شبکه مستند ســیما که به خاطر حضور تهیه کننده یک فیلم ضدایرانی، با 
حاشــیه هایی مواجه شده بود، پخش مســتندی در تطهیر از رژیم پهلوی را نیز 

در برنامه دارد!
به گزارش خبرنگار کیهان، در هشــتمین جشنواره سینما حقیقت که آذر 
سال گذشــته برگزار شد، حضور یک فیلم مستند که به بهانه درخت های چنار 
خیابان ولیعصر)عج( تهران به تطهیر رژیم پهلوی پرداخته بود، انتقادات شدیدی 
را برانگیخت. این فیلم مســتند توسط فردی کارگردانی شده است که مدتی به 
خاطر همکاری با رسانه های ضدایرانی غربی، بازداشت شده بود. اما حالا رسانه ها 

از قرار گرفتن این فیلم در نوبت پخش از شبکه مستند سیما خبر داده اند.
اما آنچه این اتفاق را قابل تأمل کرده، حضور »م. آ« در اتاق های تصمیم ساز 
شبکه مستند ســیما است. وی، در دوران ریاســت بر مرکز گسترش سینمای 
مســتند و تجربی عامل حمایت و تولید ده ها فیلم بیمار و آلوده شــده بود. اما 
آفریــده اصلی او در این عرصــه، تهیه کنندگی فیلمی ضدایرانــی با توهین به 

خانواده های شهدا و ارزش های دینی و مذهبی بود.
وی به رغم این کارنامه منفی، به عنوان یکی از عناصر اصلی تصمیم گیرنده 
در شبکه مستند سیما منصوب شد. سرانجام این انتصاب، تصمیم نمایش مستند 
تطهیرکننده رژیم طاغوت در این شبکه است. نکته مهم این است که کارگردان 

این مستند، از اقوام نزدیک مدیر مذکور شبکه مستند است.

امام جمعه قم:

اعتمادی به آمریکا 
در اجرای توافق نامه هسته ای نداریم

قم- خبرنگار کیهان:
امام جمعه قم با اشاره به بد عهدی ها و غیرقابل اعتماد بودن آمریکا 

گفت: در اجرای توافق اخیر هم هیچ اعتمادی به آمریکا نداریم.
حجت الاسلام والمسلمین سید محمد سعیدی در خطبه های نماز جمعه 
قم که در حرم مطهر حضرت معصومه)س( برگزار شــد اظهار داشت: نفس 
اینکه آمریکا و قدرت های دیگر جهان مجبور به نشستن بر سرمیز مذاکره ای 

شدند که یک طرف آن ایران است دستاورد  بزرگی است.
البتــه ظرفیت به وجود آورنده تــن دادن قدرت های بزرگ به مذاکره  با 
ایــران، حاصل عنایت حضرت ولی عصر)عــج(، رهبری پیامبر گونه حضرت 
امــام)ره( و در حال حاضر آیت الله خامنه ای و نیز مقاومت ملت و شــهدای 

هسته ای است.
وی بــا طرح این پرســش که آیا دســتاوردهای حاصــل از این توافق 
می توانســت بیشتر از این باشــد یا خیر؟ اظهار داشت: اگر دولت های ما به 
رهنمودهــای رهبر معظم انقلاب به خوبی عمل می کردند امروز دســت ما 

بسیار بالاتر از وضع فعلی بود.
امام جمعه قم گفت: امروز هم دیر نشــده و مسئولان رهنمودهای رهبر 
انقلاب را در همه عرصه ها به ویژه در میدان اقتصاد مقاومتی پیاده کنند که 

جلوی ضرر را از هر جا که بگیری منفعت است.
خطیب جمعه قم افزود: در پرتو مذاکرات احیاناً فضایی ایجاد خواهد شد. 
بنابر این، مســئولین نباید از رهنمودهای رهبری غافل شوند که خیر دنیا و 

آخرت در آن است.
وی تاکید کرد: مــا به دولت محترم و تیم مذاکره کننده اعتماد داریم و 
از آنان تشــکر می کنیم اما اعلام می داریم که به هیچ وجه به آمریکا اعتماد 

نداریم و حتی دراجرای همین توافق نیز به او بی اعتماد هستیم.
ســعیدی در خطبه هــای نمــاز جمعــه قم ســالروز شــهادت حمزه 
سیدالشــهدا)ع( و وفات حضرت عبدالعظیم حســنی)ع( و شــهادت شیخ 
فضل الله نوری را گرامیداشت و با اشاره به سالروز بمباران هسته ای هیروشیما 

توسط آمریکا گفت: این بمباران لکه ننگی بر دامن شیطان بزرگ است.

پیکر 2 شهید مدافع حرم 
در مشهد تشییع شد

 پیکر دو شهید مدافع حرم حضرت زینب )س( پنجشنبه در مشهد 
تشییع شد.

بــه گزارش ایرنا از مشــهد، در این مراســم که با حضور خانواده شــهدا و 
ایثارگران، نیروهای نظامی و انتظامی، مدیران دســتگاه های اجرایی و جمعی از 
بسیجیان و طلاب و اقشار مختلف مردم برگزار شد، پیکر شهید ان »مصطفی  و 
مجتبی بختی« از مقابل حسینیه پیروان دین نبی )ص(  تشییع و پس از طواف 
در حرم مطهر رضوی در گلزار شــهدای بهشــت رضا )ع( مشهد در کنار دیگر 

شهدای فاطمیون به خاک سپرده شد.
شهیدان مصطفی و مجتبی بختی در درگیری با تروریست های تکفیری در 

منطقه »تدمر« سوریه به شهادت رسیدند.
شهدای مدافع حرم حضرت زینب )س( به شهدای فاطمی شهرت دارند.

پورمختار از بررسی نهایی پرونده بورسیه ها 
توسط کمیته ۵ جانبه خبر داد

تأیید صحت ۹۷ درصد بورسیه ها 
رئیس کمیسیون اصل ۹۰ مجلس گفت: بر اساس بررسی های انجام 
شده توســط کمیته پنج جانبه بررسی پرونده بورسیه ها، ۹۷ درصد 

بورسیه ها بدون مشکل تشخیص داده شد.
محمدعلی پورمختار رئیس کمیسیون اصل 90 مجلس شورای اسلامی 
در گفت وگو با مهر درباره آخرین وضعیت رسیدگی به پرونده های بورسیه ها 
در مجلس گفت: کمیته پنج جانبه بررسی پرونده بورسیه ها متشکل از وزارت 
علوم، وزارت بهداشــت، کمیسیون اصل 90، شورای عالی انقلاب فرهنگی و 
نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در دانشگاه ها، پرونده های مورد اختلاف 

را مورد بررسی قرار داد.
پورمختار ادامه داد: بر اساس بررسی های انجام شده 9۷ درصد بورسیه ها 

بدون مشکل تشخیص داده شدند.
این نماینــده مجلس گفت: غیر از حدود ۱۸0 پرونــده که فعلًا درباره 
ســن و مدارک تحصیلی آنها بحث وجود دارد، مابقی پرونده های بورسیه ها 

مسئله شان حل شده است.
وی ادامه داد: اعتقاد قاطع بنده این اســت که مشکل قانونی در پرونده 
بورسیه ها وجود ندارد، نتیجه رسیدگی ها نیز اعتقاد بنده را تایید کرد و حدود 

9۷ تا 9۸ درصد پرونده ها در کمیته پنج جانبه تایید شد.
رئیس کمیسیون اصل 90 گفت: در وزارت علوم افرادی حضور دارند که 
نمی خواهند پرونده بورســیه ها حل شود. ما با آنها تعارف نخواهیم داشت و 
اگر این کار به نتیجه نرسد، گزارش را منتشر کرده و به عنوان متخلف، این 

افراد را به مرجع قضایی معرفی می کنیم.
پس ازکسب یک طلا، ۲ نقره و یک برنز 

تیم ایران با عنوان پنجمی 
المپیاد جهانی شیمی به میهن بازگشت

تیم ملی دانش آموزی المپیاد شــیمی کشورمان پس از کسب یک 
نشــان طلا، دو نقره و یک برنز و با به دست آوردن عنوان پنجمی 

المپیاد جهانی شیمی به کشور بازگشت.
سرپرست این تیم در حاشیه مراسم استقبال در فرودگاه امام خمینی)ره( 
در مصاحبه با خبرگزاری صدا وســیما با اشاره به اینکه بیش از 290 دانش 
آموز از ۷5 کشــور در این المپیاد با یکدیگر رقابت کردند، گفت: تیم ایران 
پس از کشــورهای چین، روســیه، رومانی وآمریکا در رده پنجم جهان قرار 

گرفت.
چهل و هفتمین المپیاد جهانی شیمی از 29 تیر تا ۷ مرداد در شهر باکو 
آذربایجان برگزار شــد و در این مصاف علمی، کسری اثنی عشری از تهران، 
نشان طلا، آرمان آی از تهران و محسن صابری از مشهد،  نقره و نهال باقری 

از ساری، برنز کسب کردند.
معاون مرکز ملی پرورش اســتعدادهای درخشان و دانش پژوهان جوان 
هم با اشــاره به اینکه تیم المپیاد شیمی ایران دو بار در سال های ۱995 و 
۱99۶ توانست مقام نخســت جهان را کسب کند، گفت: تلاش می کنیم با 
بهبود وضع آموزشــی و برنامه ریزی های مناســب، رتبه ایران را در المپیاد 

سال های آینده این رشته بهبود بخشیم.

هدیه به خوانندگان

معظم انقلاب:  رهبر 
اگر ملتی با اراده حرکت کند، به خدا متکی باشد و دستور الهی را اطاعت 

نماید، هیچ قدرتی نمی تواند موئی از سر او کم کند.
امام جمعه موقت تهران گفت: شکل  گرفتن جامعه 
دوقطبی بازی در میدانی است که دشمن در نظر گرفته 
است لذا رؤسای سه قوه ما تلاش می کنند این مسئله به 
نحوی که به تایید مقام معظم رهبری هم برسد فیصله 

پیدا کند.
به گزارش خبرگزاری فارس، آیت الله ســید احمد خاتمی 
طی ســخنانی در خطبه های نماز جمعــه تهران در خصوص 
موضوع مذاکرات هســته ای، با بیان اینکه این مسئله، موضوع 
روز کشــور ماست و ما بر مواضع ولایت و تبیین مسائل تاکید 
می کنیم، اظهار داشت: ما باید در ابتدا قدردان رئیس جمهور و 
هیئت مذاکره  کننده باشیم. این عزیزان با نیت خیر وارد صحنه 
شدند و کار نفس گیری را دنبال کردند. ما قبلا آنها را رزمنده 

جبهه دیپلماسی نامیدیم و الان هم به همان باوریم.
وی افزود: نکته دیگر این است که مقام معظم رهبری هم 
در جوابی که به نامه رئیس جمهور دادند و هم در خطبه نماز 
عید فطر به این نکته تاکید کردند که این متن با دقت ملاحظه 
شود و مسیر قانونی را طی کند. این مسئله مهمی است یعنی 

باید منتظر بمانیم تا مسیر قانونی متن طی شود.
آیت الله خاتمی ادامه داد: باید توجه کرد مسئله هسته ای 
مســئله جناحی نیست بلکه یک مسئله ملی و مربوط به همه 
اســت و افرادی به دنبال اســتفاده سیاســی و جناحی از آن 
برنیایند. همه باید برای موفقیت و به نتیجه رسیدن آن تلاش 

کنند.
امام جمعه موقت تهران خاطرنشان کرد: همچنین ما باید 
در ارزیابی هایمان منصف باشیم لذا هم نقاط قوت را ببینیم و 
هم نقاط ضعف را تذکر دهیم. از ســوی دیگر باید فضا را برای 
نقد سازنده باز بگذاریم. به هر نقدی تخریب گفتن، خروجی اش 
این می شود که نخبگان اهل فکر کنار بکشند. برخورد تخریبی 

با منتقدان دلسوز خفقان خودساخته به وجود می آورد.
وی در بخش دیگری از سخنانش اظهار داشت: دعواها اگر 
فصل الخطاب نداشته باشــد منجر به تفرقه می شود و در این 
مســائل کلان و راهبردی، فصل الخطاب سخنان مقام معظم 

رهبری است.
آیت الله خاتمی با بیان اینکه همه باید مراقب باشــیم زیرا 
آمریکا دقیقا به دنبال این اســت که جامعه را دوقطبی کند، 
گفت: شــکل  گرفتن جامعه دوقطبی بازی در میدانی اســت 
که دشــمن در نظر گرفته اســت لذا روسای سه قوه ما تلاش 
می کنند این مسئله به نحوی که به تایید مقام معظم رهبری 

هم برسد فیصله پیدا کند.
امام جمعه موقت تهران تاکید کرد: نباید ذوق زده شــویم 

چون هنوز مراحل قانونی این متن به پایان نرسیده است.
وی در بخش دیگری از ســخنانش در نمــاز جمعه این 
هفته تهران گفت: بعد از این متن آمریکایی ها مدام رجزخوانی 
می کنند. رجزخوانی هایی که پیداســت مصرف داخلی دارد. 
یکی اینکه به دنیا می گویند خطر ایران هســته ای و بمب اتم 
آن را تا چند سال دور کرده ایم. این دروغ هایی است که مصرف 
داخلــی دارد. ما از اول به دنبال بمــب اتم نبودیم. آن هم به 
خاطر دینمان نه توپ و تشــر آقایان لــذا دنیا این دروغ را از 

آمریکایی ها باور نکند.
آیــت الله خاتمی همچنین با اشــاره بــه رجزخوانی های 
دولتمــردان آمریکایــی،  گفت: رجزی که ایــن روزها مفصل 
شنیده می شود و نخ نما شده این است که اوباما می گوید لازم 

باشد، مسائل با ایران را از طریق نظامی رفع می کنیم.
وی افــزود: ما بــه اســتقبال هیچ جنگــی نمی رویم و 
جنگ افروزی هم نمی کنیم اما اگــر آمریکایی ها بخواهند بار 
دیگر شــانس خود را بیازمایند تردید نکنند که رزمندگانشان 
را با هواپیما می آورند اما با تابوت به شهرشــان می فرستند. ما 
در جنگ هوایی هم دشمن را تا عمق خاکش تعقیب خواهیم 

کرد.
امام جمعه موقت تهران همچنین با اشــاره به شعار مرگ 
بر آمریکا، اظهار داشــت: کری در خصوص این شعار گفته که 
نه تنها به حل مسئله کمک نمی کند بلکه احمقانه است. حرف 

ما این اســت که این سخن خودش سخنی احمقانه است زیرا 
ریشه این مرگ بر آمریکا عملکرد دولتمردان این کشور است.

آیت الله خاتمی افزود: کیســت که جنایات عربســتان در 
یمن، جنایات صهیونیست ها و تروریست های سوریه را ببیند و 
متوجه دست داشتن آمریکا نشود؟ آمریکایی ها در همه جای 
دنیا به خصوص جهان اســلام فضولی می کنند. خب حقشان 

است که مردم بگویند مرگ بر آمریکا.
وی تاکید کرد: شــعار مرگ بر آمریکا شعاری احساساتی 
نیست بلکه ریشــه قرآنی دارد. مظلوم حق فریاد دارد و ملت 
ایران بیش از 50 ســال است توسط آمریکا مظلوم واقع شده 
است. آن ها بیش از نیم قرن است به ملت ایران ظلم می کنند 
لذا حق این ملت اســت با شکوه تر از هر زمانی بگوید مرگ بر 

آمریکا.
امام جمعه موقت تهران تصریح کرد: شعار مرگ بر آمریکا 
عین خردورزی است. ما فریاد ظلم ستیزی مان را با همین شعار 
به دنیا صادر کردیم و الان هرجا که مردم در ســوریه، یمن و 
دیگر کشورها به صحنه می آیند این شعار را به عربی می گویند.
آیت الله خاتمی در بخش دیگری از ســخنانش با اشــاره 
به مســافرت وزرای خارجه کشــورهای غربی به ایران، گفت: 
اصل ۱52 قانون اساســی می گوید پایه های روابط بین المللی، 
روابــط صلح  آمیز با دولت های غیرمحارب اســت پس ارتباط 
با دولت هــای غیرمحارب متن قانون اساســی اســت و کار 

غیرارزشی نیست. وی افزود: دولت های محارب مثل رژیم های 
صهیونیستی هســتند که رابطه با آنها برقرار نشده و نخواهد 
شد. در رابطه با دولت آمریکا چون هنوز آدم نشده و همچنان 
شــیطنتش ادامه دارد اگر آن روز شــیطان بــزرگ بود الان 

شیطان بزرگ تر شده است.
امام جمعه موقت تهران اظهار داشت: اما با دیگر کشورها 
بنا نداریم دروازه های کشــور را ببندیم اما از مسئولان تقاضا 
داریم طوری برخورد کنند که این احساس دروغین به غربی ها 
دست ندهد که حس کنند ما به آنها نیاز داریم. آنها به ما نیاز 
دارند. ملت بزرگ ایران منیع الطبع اســت و به فضل خدا هیچ 

نیازی به آنها نداشته و نخواهد داشت.
آیت الله خاتمی تاکید کرد: برخی از این وزرای کشورهای 
غربی به اینجا هم که می آیند با کمال پررویی بر مواضع خود 
اصرار دارند و می گویند برویم به ایران در خصوص اســرائیل 

تذکر دهیم که این را فابیوس به صراحت گفته بود.
وی افزود: از مســئولین انتظار داریــم به همان اندازه که 
غربی ها به موضع باطل خود اصرار دارند، به مواضع حق خود 
اصــرار کنند و مثل امام بگویند اســرائیل بایــد از بین برود. 
تقاضای ما از مسئولین این است با پشتیبانی این ملت مطلقا 

از موضع خود عقب نشینی نکنند که نخواهند کرد.
امــام جمعه موقت تهران ادامه داد: وزرای اروپایی هم اگر 
می خواهند بیایند بیایند اما باید توبه نصوح داشته باشند و از 
مواضع خصمانه دست بردارند. در همین مذاکرات این فابیوس 
دل ملت ایران را خون کرد و خودش را در حمایت از اسرائیل 

کشت.
آیت الله خاتمی خاطرنشان کرد: لذا اگر می خواهید با این 
ملت دوست شوید حریم این ملت را رعایت کنید و با دشمنان 

این ملت دوست نباشید.
وی همچنین با اشــاره به تجاوز عربستان به یمن گفت: 
۱2۴ روز است رژیم جلاد عربستان کشور یمن را شخم می زند 
و دیگر زیرساختی باقی نمانده است و حاصل آن 2۳ هزار نفر 

کشته و مجروح است.
امــام جمعــه موقت تهــران تصریح کرد: ســازمان های 
بین المللی هم تنها چیزی که برایشــان مطرح نیست حقوق 
بشر و تنها چیزی که برایشان مطرح است منافع استکبار است.
آیت الله خاتمی در پایان ســخنانش به موضوع مظلومیت 
مسلمانان بحرین نیز اشاره کرد و گفت: بحرین تبدیل به زندان 
مردمش شده است و مسلمانان در این کشور شکنجه و کشته 
می شــوند ولی مردم مظلوم بحرین بدانند که خون شهیدان 

پشتیبان پیروزی شان است.

عضو شورای عالی انقلاب فرهنگی با بیان اینکه ما 
طرفدار اجتهاد هســتیم اما با تحجر و قشری گری هم 
مخالفیم، گفت: ما به دنبال عقلانیت جهادی به معنای 
محاسبات عقلانی با هدف جهادی نه با هدف سازش و 

عقب نشینی هستیم.
به گزارش خبرگــزاری فارس، حســن رحیم پور ازغدی 
طی ســخنانی پیش از خطبه های نمــاز جمعه تهران با بیان 
اینکه ما طرفدار اجتهاد هســتیم اما با تحجر و قشــری گری 
و تجدیدنظرطلبی و انحراف با این خط به اســم نواندیشــی 
مخالفیــم، گفت: ما به دنبــال عقلانیت جهــادی به معنای 
محاســبات عقلانی با هــدف جهادی نه با هدف ســازش و 

عقب نشینی هستیم.
عضو شــورای عالی انقلاب فرهنگــی با بیان اینکه جوهر 
مکتب امام عقلانیت جهادی اســت، تصریح کرد: مقام معظم 
رهبــری بر لزوم ضرورت اصلی فرعی کردن مکتب امام تاکید 
کردند و از این رو باید به همه حرف های امام توجه شود به ویژه 
حرف های دو ســال پایانی حضرت امام و بالاخص وصیت نامه 
ایشــان؛ چراکه این مسائل چیزی نیســت که بگوییم تاریخ 
مصرف داشته و هر کس که به انقلاب و امام که امروز جهانی 

شده وفادار است باید به آن توجه کند.
وی گفت: ما متاســفانه در حال حاضــر دو موضع گیری 
افراط و تفریط گونه در کشــور داریم و هــر دو فکر می کنند 
که عقلانیت و مصلحت یک طرف است و ایدئولوژی، مکتب و 
شرف ملی طرف دیگر در حالی که این گونه نیست و در مکتب 
اسلام و انقلاب اینها را در دو قطب مختلف تعریف نمی کنیم و 
اساسا جزیی از آرمان های انقلاب اسلامی همین مسئله مصالح 

و حقوق ملت است.
رحیم پور ازغدی با بیان اینکه آرمان های ما شامل منافع 
مادی و معنوی ملت ایران است، افزود: طبق مکتب امام ما در 
مسائل هسته ای معتقدیم اینکه عده ای بگویند شکست مطلق 
خوردیم و همه چیز نابود شــد و جام زهر را ســر می کشیم و 
این معاهده ترکمانچای و کشورفروشی است منطقی نیست و 
هم اینکه کســانی وقتی هنوز هیچ چیز مشخص نشده جشن 
پیروزی می گیرند و می گویند برد- برد، سه بر دو حاصل شده 

است هم منطقی نیست.
عضو شورای عالی انقلاب فرهنگی با بیان اینکه جام زهر و 
جشن پیروزی در کار نیست، یادآور شد: مکتب سیاسی امام و 
خط قرمزهایی که رهبری تعیین کردند باید صد در صد رعایت 
شود و نباید افراط و تفریط صورت گیرد و از طرف دیگر نباید 

یکدیگر را به خیانت متهم کنند.
وی تصریــح کرد: تعــادل، منطق و اخلاق بســیار مهم 
اســت و از این رو نســبت هایی که به رهبری داده می شــود 
باید دارای ســند باشــد چراکه رهبری فرمودند ما حرف های 

ادعای تاكید رهبری بر قبول برجام دروغ محض است
استاد رحیم پور ازغدی:

خصوصــی نداریم، مســئله انعطاف در 
تاکتیــک مبارزاتی یک بحث اســت و 
این بــا آرمان گرایی نیز منافــات ندارد 
اما ذلت طلبــی و تجدیدنظرطلبی بحث 

دیگری است.
رحیم پور ازغدی اظهار داشــت: در 
داخل کشــور برخی می گویند پذیرش 
بخش هایــی از برجــام و کل قطعنامه 
انفعال اســت و برخــی دیگر خلاف این 
اعتقــاد را دارند به هر حــال باید از دو 
قطبی  کردن جامعــه و نیروهای انقلاب 

پرهیز کنیم.
عضو شورای عالی انقلاب فرهنگی با 
بیان اینکــه نباید به منتقدان تندرو و یا 
همفکر اســرائیل گفته شود، یادآور شد: 
هر دو تعبیر غلط است و در این فرصت ۳ 
ماهه ای که وجود دارد متخصصین باید با 
رعایت قانون اساسی و حقوق بین المللی 
این موضوع را بررســی کنند و شــخص 

رئیس جمهور در برابر خدا و خلق مسئولیت درجه یک دارد.
وی با بیان اینکه آقای رئیس جمهور در انتخابات وعده داد 
که هم چرخ اقتصاد کشور بچرخد و هم سانتریفیوژها، یادآور 
شــد: بنابراین رئیس جمهور در برابر توافق مسئول درجه اول 
است و در دنیا و آخرت باید پاسخگو باشد، اگر طبق وعده هایی 

که داده اند مسائل پیش برود به آنها تبریک می گوییم.
رحیم پور ازغدی با تاکید بر اینکه نمایندگان، رئیس جمهور 
و شورای امنیت نمایندگان قانونی و مشروع ملت ایران هستند، 
یادآور شد: باید خیلی سریع جلوی بخش هایی از این توافقنامه 

که به ضرر منافع ملت است را بگیرند.
عضو شورای عالی انقلاب فرهنگی بیان داشت: قرار نبوده 
که ما بمب اتم بسازیم و هرگز چنین حرفی نبوده و این مسئله 
را آنها در کاسه دنیا گذاشتند و مدعی شدند که ایران خواسته 
بمب اتم بســازد و ما جلــوی آن را گرفته ایم در حالی که اگر 
ما می خواســتیم قبلا بمب اتم می ساختیم؛ اما مسئولان تراز 
اول غربی نیز گفتند ایران می توانســت سال ها پیش بمب اتم 
بســازد اما ایــن کار را نکرده و تحریم ها هم ایــران را از پای 

درنیاورده است.
وی گفــت: اینهــا بــاور نمی کردند ما بتوانیــم ۱9 هزار 
ســانتریفیوژ به دســت نیروهای خودمان راه انــدازی کنیم و 
غنی سازی 20 درصد کسب کنیم ولی ما توانستیم و این کار 
را انجام دادیم، می خواستند راکتور آب سنگین نداشته باشیم 

ولی ما ساختیم و آنها عقب نشینی کردند.
رحیم پور ازغدی با بیان اینکه ملت به طور مطلق نه موافق 

با برجام هستند و نه مخالف، عنوان کرد: در برجام بخش های 
مثبت، منفی و حتی مشکوک و خطرناک وجود دارد که باید 
به صورت دقیق و فنی بررســی شــود و بین نیروهای داخلی 
نباید چندگانگی به وجود آید،  کسانی که تصور می کنند ملت 
ایران شــعور کافی ندارند ولو شــعار مردم سالاری سر بدهند 
دشــمن مردم هستند و ملت باید کاملا در جریان برجام قرار 
بگیرند و بدانند رئیس جمهور و مجلس چه تصمیمی می گیرند.

عضو شورای عالی انقلاب فرهنگی اظهار داشت: می خواهند 
با جنگ نیابتی و پس از آن جنگ مســتقیم )که نمی توانند( 
جنــگ داخلی را از طریق حضور لیبرالیســم و جریان های به 
اصطلاح میانه رو در ایران راه بیندازند و در این زمینه نقشــه 

جامعی را دنبال می کنند.
وی بیان داشــت: اینکه بگوییم گفتمان مقاومت انقلابی 
شکســت خورد یا جشن بگیریم خیانت به انقلاب است،  نباید 
هیچ جسارتی به حقوق ملت شود. باید شرط و شروط داشته 
باشیم و با مسائل مشکوک و خلاف مقابله کنیم، ما غنی سازی 
را در مذاکرات تصویب کردیم و آنها می خواهند قطعنامه هایی 

که موافقت کردند زیر سوال ببرند.
رحیم پور ازغدی اظهار داشــت: ابعاد احتمال تهدیدهای 
نظامی آینده، نحوه برداشته شــدن تحریم ها و تضمین آن و 
احتمال بازگشت تحریم ها با بهانه جویی یکی از کشورها چقدر 
بررســی شده اســت؟ آیا ریش و قیچی را به آژانس دادیم که 
خودش با همین کشــورها است؟ گاهی ممکن است تعهدات 
آغاز دردســر باشد و بعد ببینیم تحریم ها برگشته است و از ما 

هم اعتراف گرفته اند که اگر ابهامات شفاف نشود اینگونه است.
وی با بیــان اینکه مجلس، دولت و شــورای امنیت باید 
پاسخگو باشند، گفت: اینکه همه جزئیات را به رهبری ارجاع 
دهند درست نیست زیرا مقام معظم رهبری وظیفه ندارند در 
مورد تمام جزئیات نظر بدهند، ایشــان خطوط قرمز را تعیین 

کردند.
رحیم پــور ازغدی گفــت: هیچکس هــم نباید مجلس، 
دولت و شــورای امنیت را به خیانــت متهم کند. باید مراقب 
باشیم که ساده لوح نباشیم زیرا اعتماد به دشمن ساده لوحانه 
اســت، آنها اعلام می کنند که به ایران اعتماد ندارند چطور ما 
می توانیــم به آنها اعتماد کنیــم؟ در همین دو هفته در مورد 
تهدید نظامی صحبت کردند و گفتند کارها را ادامه می دهیم، 
اینها می خواهند ما نباشیم. ما هم نباید بیش از اندازه ذوق زده 

شویم. زیرا خطرناک است.
وی خاطرنشــان کرد: مبلغ بلوکه شــده نیز باید شفاف 
شــود. آمریکا می گوید ۱50 میلیارد دلار اســت که می شود 
50 میلیــارد دلار آن را به ایــران داد ولی برخی هم گفتند تا 
ده ســال دیگر یک ریال هم به ایــران برنمی گردد، در داخل 
هم چندگویی داشــتیم که این مســائل باید مشخص شود. 
برخی قبل از مذاکرات گفتند 200 میلیارد دلار است و بعد از 
مذاکرات می گویند ۷ میلیارد دلار بوده که آن هم خرج شده 

است، این چندگانه حرف زدن ها درست نیست.
رحیم پور ازغدی اظهار داشــت: برخی گفتند مشکلات با 
توافق حل می شــود و حالا می گویند منتظر معجزه نباشید، 
واقعیت را به مردم بگویید که مردم بدانند بخش مهم اقتصاد از 
بی عرضگی ماست که مسئولان نمی توانند واردات و صادرات را 
درست کنترل کنند و جلوی واردات را می گیرند و نمی توانند 
نظام مالیــات را اصلاح کنند و نظام اداری در زمینه اختلاس 
اصلاح نشده است، من نمی گویم تحریم مشکل ساز نبوده ولی 

می توانیم مشکلات را حل کنیم.
وی گفت: مسئله پروتکل الحاقی و نقشه راه ایران و آمانو 
نیز باید شفاف شــود. نکند خودمان امضا کنیم که تحریم ها 
قانونی شده اســت. آمانو آلت دست آمریکا است و بزرگترین 
صادرکننده سلاح جنگی جهان همین ها هستند. دزد و پلیس 
و قاضــی یکی اســت. بنابراین باید ابهامات برگشــت پذیری 

تحریم ها را برطرف کنیم.
عضو شــورای عالی انقلاب فرهنگی اظهار داشت: قدرت 
واقعی روی زمین اســت نه روی کاغــذ. قدرت ملت را حفظ 
کنید. در این صورت اگر هزاران قطعنامه هم صادر کنند غلطی 
نمی توانند بکنند، در سخنان مقام معظم رهبری کاملا انسجام 
وجود دارد و ایشــان همیشــه می گویند ما به اینها خوشبین 
نیستیم ولی واقع بین هستیم. اگر زیر توافق ها بزنند به گونه ای 

زیرش می زنیم که صدایش در منطقه و جهان بپیچد.

مشــاور رهبر معظم انقلاب بــر بی رقیب بودن 
علم پزشــکی ایران در منطقه تاکید و تصریح کرد: 
جمهوری اسلامی ایران رتبه ســوم پیوند اعضا در 

جهان را به خود اختصاص داده است.
به گزارش ایرنا به نقل از پایگاه اطلاع رســانی شهرداری 
مشهد در این کنگره که در پشت درهای بسته و بدون حضور 
خبرنگاران برگزار شــد، دکتر علی اکبر ولایتی رئیس مرکز 
تحقیقات استراتژیک مجمع تشخیص مصلحت نظام افزود: 
ایران بعد از پیروزی انقلاب اســلامی در عرصه های مختلف 
علمی در منطقه و جهان درخشیده است و هیچ کشوری در 

منطقه در علم پزشکی توان رقابت با ایران را ندارد.
وی افــزود: امروز ایــران در بحث پیوند اعضا رشــد و 
پیشرفت های چشمگیری دارد و مردم ایران رتبه سوم پیوند 

اعضا در جهان را به خود اختصاص داده اند.
وی خطاب به پزشکان مسلمان جهان تاکید کرد: امروز 
ما با قدرت و اســتقلال روی پای خود ایســتاده ایم و اجازه 

نمی دهیم آمریکا در امورمان دخالت کند.

دکتر ولایتی در کنگره بین المللی پزشکان مسلمان جهان:

علم پزشکی ایران در منطقه بی رقیب است

دکتر حســن قاضی زاده هاشمی وزیر بهداشت و درمان 
نیز در این کنگره با اشــاره به فرمایشــات امام خمینی)ره( 
مبنی بر اینکه دانشــگاه محل و منشاء همه تحولات است 

تاکید کرد: در دنیای امروز کشور و دولتی توانمند است که 
علم داشته باشــد و بدون علم مسلمانان نمی توانند توانمند 

باشند. 

وی تاکید کرد: در ایران همزمان با پیروزی انقلاب تنها 
پنج دانشــگاه پزشکی در کشــور وجود داشت و حال آنکه 
امروز 9۱ دانشگاه پزشــکی و 50 دانشگاه علوم پزشکی در 

کشور فعال هستند.
گفتنی اســت هشــتمین کنگره بین المللی پزشــکان 
مسلمان جهان روز پنج شنبه با حضور ۴00 پزشک مسلمان 
از کشورهای مختلف نظیر استرالیا، انگلستان، هلند، زلاند نو 
و آفریقای جنوبی در تالار شهر شورای اسلامی شهر مشهد 

گشایش یافت.
به گفته پروفسور محسن حیدری دبیر پاکستانی الاصل 
سازمان پزشکان جهان اســلام طی چهار روز برگزاری این 
کنگره ۶0 ســخنرانی مرتبط با انواع طب به خصوص طب 

سنتی و اسلامی ارائه می شود.
بنابراین گزارش در مراسم گشایش این کنگره به دلایل 
نامعلومی از خبرنگاران رســانه ها و عکاسان برای شرکت در 
این کنگره دعوت به عمل نیامده بود و کلیه اخبار از طریق 

ستاد خبری در اختیار رسانه ها قرار گرفت.

خانواده شــهید غواص عملیات کربلای۴ پس از 
۲۹سال با پیکر شهیدشان در معراج شهدای تهران 

دیدار کردند. 
خانواده شــهید حسینعلی بالویی، شــهید غواص ۱۶ 
ساله عملیات کربلای ۴ بعد از گذشت 29 سال از شهادت 
فرزندشان با او در تهران دیدار کردند.در این دیدار صمیمانه 

پدر، مادر و برادران شهید حضور داشتند. 
به گــزارش تســنیم، شــهید بالویی متولــد ۱۳۴9 

شهرستان بهشهر در استان مازندران بود که در ۱۳ سالگی 
به عنوان  بســیجی در میادین جنگ حضور پیدا کرد و در 
عملیات والفجر۸ و فتح فاو از ناحیه پا مجروح شد. وی بعد 
از گذشــت سه سال حضور مداوم در جبهه ها سر انجام در 
دی ماه سال ۶5 و در عملیات کربلای ۴  به شهادت رسید. 
پیکر او به همراه ۱۷۴ شــهید غواص و خط شکن دیگر با 
دستان بســته در یک گور دسته جمعی در ابوفلوس عراق 

کشف شد.

در معراج شهدای تهران اتفاق افتاد

دیدار خانواده شهید غواص 
با پیکر فرزندشان پس از 2۹ سال

مشاور رئیس جمهور روسیه از تحویل سامانه  دفاعی 
موشکی به روز شده اس-3۰۰ به ایران خبر داد. 

ولادیمیر کوژین، مشاور رئیس جمهور روسیه در همکاری 
نظامی- فنــاوری روز پنج شــنبه در گفت وگو بــا خبرگزاری 
ریانووســتی اعــلام کرد: مســکو بهترین ســامانه  موشــکی 
اس-۳00 را که در حال حاضــر مخصوصا برای خریدار ایرانی 

تولید می شود، ارسال خواهد کرد. 
این مشــاور رئیس جمهور روســیه افــزود: در حال حاضر 
کار نهایی روی موارد و جزئیات دیگر ســامانه اس-۳00 انجام 
می شــود. کوژین گفت: این همان مجموعه اس-۳00 است که 
ایران می خواهد. زمان زیادی ســپری شــده و این مجموعه تا 
حدی اصلاح شــده است و اکنون کار نهایی بر روی المنت های 

دیگر آن انجام می شوند.  به گزارش ایسنا، ایران و روسیه در سال 
200۷ قراردادی برای انتقال سامانه موشکی دفاعی اس-  ۳00 
به تهران امضا کردند اما ســه سال بعد از آن دمیتری مدودف، 
رئیس جمهور وقت روسیه این قرارداد را تحت فشارهای آمریکا 
و غــرب و به بهانه اینکه موجب نقــض محدودیت های اعمال 
شده از سوی شــورای امنیت سازمان ملل علیه ایران می شود، 
به حالت تعلیق درآورد. ولادیمیر پوتین رئیس جمهور روســیه 
در اواسط ماه آوریل طی حکمی ممنوعیت تحویل این سامانه 
دفاعی به تهران را لغو کرد.  حسین امیرعبداللهیان معاون وزیر 
امور خارجه کشورمان پیش از این گفته بود که همه چیز برای 
انتقال سامانه دفاعی اس-۳00 به ایران به خوبی پیش می رود و 

این اتفاق در کوتاه ترین زمان ممکن رخ خواهد داد. 

مشاور رئیس جمهور روسیه:

سامانه اس300 به روز شده به ایران تحویل می شود

توصیه
 خطیب جمعه تهران 

به مسئولان 

با صراحت به مقامات غربی بگویید 
اسرائیل باید از بین برود
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